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Det här händer på mötet 

1. Start 

Eva startar mötet.  

2. Vem ska godkänna anteckningarna från mötet?  

Nina och Eva ska tillsammans godkänna  
anteckningarna från mötet. 

3. Utrymning - vad händer om brandlarmet går 

Eva berättar vad alla ska göra om brandlarmet går.  

4. Tema: Handlingsplan för full delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning 

Eva säger att dagens möte ska handla om 
handlingsplanen för full delaktighet 
för personer med funktionsnedsättning.  

Handlingsplanen ska göras om. 
Funktionsrättsrådet ska få prata om  
vad som behöver finnas med i handlingsplanen. 

Jeanette och Karin berättar om  
hur det går till att göra om handlingsplanen.  
Sen berättar de vad Funktionsrättsrådet  
ska få prata om på mötet. 

Det finns nio mål i handlingsplanen.  

1. Demokrati och inflytande 
2. Bemötande och kunskaper 
3. Information och kommunikation 
4. Tillgängliga miljöer 
5. Utbildning 
6. Arbete och sysselsättning 
7. Bostad 
8. Vardagsliv och familjeliv 
9. Kultur, fritid, idrott och hälsa 

Alla på mötet delar in sig i fyra grupper. 

Varje grupp får prata om några av målen  
som finns i handlingsplanen.  

När de har pratat klart får varje grupp 
berätta vad de pratade om.  

Grupp ett 
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Grupp ett pratade om demokrati och inflytande och  
bemötande och kompetens 

Det måste vara tydligt vad kommunen ska göra 
för att det ska bli som det står i handlingsplanen. 

Kommunen måste fråga brukarna hur de vill ha det 
och inte bara följa kommunens rutiner. 

Det måste finnas ett bättre sätt för att  
berätta för kommunen när någonting fungerar dåligt. 

Funktionsrättsföreningar behöver vara med 
när de som arbetar på kommunen  
får lära sig hur de ska möta  
personer med funktionsnedsättningar. 

Grupp två 

Grupp två pratade om tillgängliga miljöer. 

I handlingsplanen behöver det finnas en del 
som förklarar vad olika ord betyder 
och vad man menar med till exempel 
”fysisk tillgänglighet”. 

Det är bra om det står på uppsala.se 
vilka ledstråk som finns och vilka lekplatser som är tillgängliga.  
Det är viktigt att den informationen är aktuell.  
Kommunen måste skriva om det byggs om någonstans 

Det finns ett mål som säger att färdtjänst och skolskjuts 
ska fungera bra  
men det står inte vad kommunen ska göra  
för att det ska bli så. 

Grupp tre 

Grupp tre pratade om utbildning, vardagsliv och familjeliv  
och om kultur, fritid, idrott och hälsa 

Det är viktigt att använda lokaler på ett bra sätt 
och göra ändringar när det behövs.  
När kommunen ska bygga en skola 
måste det finnas en tydlig plan för skolan 
så att den passar alla som ska gå eller jobba i skolan.  

Lärare måste få lära sig hur de ska  
möta elever med funktionsnedsättningar 

Elever som går i friskola ska få samma stöd 
som de som går i kommunal skola.  
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Personer som bor på särskilt boende 
ska kunna bo tillsammans med en partner. 
Ingen av dem ska bli av med hjälp eller färdtjänst 
för att de bor ihop.  

Personer med funktionsnedsättning 
ska kunna träna på träffpunkter och gym. 
 

Grupp fyra 

Grupp fyra pratade om information och kommunikation. 
De pratade också om arbete och sysselsättning 
och bostad.   

Alla som arbetar i kommunen ska ha kunskap om  
olika sätt att kommunicera, till exempel bildstöd.  

Det är bra att skriva i jobbannonser  
att det går att anpassa jobbet efter olika behov.  
 
Det är också viktigt att de anpassningarna görs.  
För personer som hamnar i skov är det viktigt  
att kommunen kan ändra på anpassningarna om det behövs.  

Alla kan inte arbeta heltid.  

I handlingsplanen står det att kommunen ska  
samarbeta med civilsamhället,  
till exempel föreningar, vid arbetsträning.  
Näringslivet och kommunala bolag kan också 
hjälpa till.  

5. Rapport från brukarombudet 

Jeanette är brukarombud.  
Hon berättar om vad hon arbetade med år 2022. 

6. Rapport från Funktionsrätt Uppsala kommun 

Michael berättar om vad Funktionsrätt Uppsala kommun 
arbetar med just nu och vilka frågor de tycker är viktiga.  
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7. Rapport från nämnderna 

Omsorgsnämnden 

Omsorgsnämnden gör om reglerna för föreningsbidrag.  
En ny arbetsgrupp och funktionsrättsföreningarna ska prata om 
hur reglerna kan bli bättre.  

Arbetsmarknadsnämnden 

Arbetsmarknadsnämnden gör mycket för att 
hjälpa personer som inte har ett jobb eller annan inkomst.  

Utbildningsnämnden 

Utbildningsnämnden jobbar med lokaler för en anpassad skola.  
 
Sidan för att hitta och jämföra skolor på uppsala.se  
ska bli bättre.  
 
Utbildningsnämnden ska undersöka om flera elever  
på gymnasiet kan få gå kurser i dans.  

Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen och regionen pratar om  
vem som ska ansvara för hjälpmedel.  
 
Kommunstyrelsen tittar på vad som ska hända  
med stiftelsen Jälla.  
Alla politiska partier är överens om  
att gymnasieskolan ska finnas kvar. 

Plan- och byggnadsnämnden 

I alla detaljplaner ska det finnas en del 

som handlar om tillgänglighet för  
personer med funktionsnedsättningar. 

Idrotts- och fritidsnämnden 

I nämnden pratar de mer om tillgänglighet än förut.  
Fysisk tillgänglighet finns med i alla planer  
för nya idrottslokaler. 

Under sommaren har Uppsala summer zone varit öppet.  
Där har man arbetat med att erbjuda aktiviteter  
för personer med funktionsnedsättningar.  
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Socialnämnden 
 
Socialnämnden arbetar med en metod som heter ”bostad först”.  
Den innebär att hemlösa personer ska få en bostad  
och hjälp att behålla den bostaden.  

Äldrenämnden 

Äldrenämnden ska göra om 
sina regler för föreningsbidrag.  

Äldrenämnden vill att äldre och  
äldre med funktionsnedsättning ska kunna idrotta.  

8. Nästa möte 

Nästa möte är den 8 december. 
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